

Referat fra Rødvinsforum

14.09.2024

Sted: Hos Susann

Ordstyrer: Aleksander

Referent: Aleksander

1.

Vi satte oss v/ forumvertinne.

2.

Aleksander ble valgt ved skål.

3.

Fin tale v/ Stamkunde.

4.

Kommentar fra Stamkunden: Ønsker å flytte pk 9 tidligere (der 6 er) for å ha litt mer kunstnerisk.

Kritikk av møtet fra Stamkunden: Stamkunden har ikke lest hele agendaen.

Konklusjon: Innfører pk 5.4 som er kunstnerisk innslag v hemmelig artist.

Godkjent.

5.

Bekledning var godkjent.

Vi benyttet anledningen til å sprite opp en blank t-skjorte.

5.4

Sick beats x kygo x yoyo x red red wine

Hemmelig artist: Madafaka

6.

Talerstolen ble holdt åpen.

7.

a. Rødfargen kunne vært mer rød. Veldig lite møblert.

Merknad: Overhoffdekanørskjenkemester heller vann i vinglass istedenfor vannglasset. Interessant siden vinglasset hadde vin i seg.

b. Knaus blir vinbar!

c. Når er før? 13-19?

d. Ja! Skål.

8.

4 min pause. Håkon ledet punktet.

9.

Bra greier.

10.

Vi har plassert ord på vin. 4/13 ord riktig. Ingen premie til forumet.

Viner:

- Chateau Simard Saint-Emilior Grand Cru, Fr
- 19 Crimes, Sør-Afrika

- Langhe Nebbiolo 2022, It

- Puzta Libre, Østerrike

Se vedlegg for detaljer. Forumvertinne sender detaljer i etterkant.

11.a

i. En flaske renner opp som en nedtelling til neste forum. Referat, vedtekter/statutter er med (kan være ubeskyttet), Eventuelle bilder av deltakere holdes utenfor (med mindre passordbeskyttelse).

ii. Titler eller fornavn kan fremkomme, ikke etternavn eller adresse (kommunenivå er greit, helst fornavn/stilling sin residens).

Kostnad løser seg. Det er lite og det meldes om villighet til å spleise på dette. Ideen om å stifte forening ble plantet.

Aleksander lager noe enkelt, men det blir ikke fint. Så vi deler repo så deltakere kan lage PRs.

Teknologier blir nevnt: Svelte, react :)

Aleksander skal tenke på dette.

.eu og .online kan redirecte til .no (men via noe gøy)

12.

Brabra.

13.

Design til hamburgermeny: Diskusjon satt på pause pga at Håkon måtte dra (skylder på staten, HV-øvelse+Eidsvoll). Går til pk 14.

14.

Håkon velges siden han har hyttemuligheter med overnatting. Susann gir veiledning til Håkon ifm dette. Vi har mulighet 2. eller 9. nov.

9. nov foretrekkes (men kan sjekkes med andre medlemmer). Vi gjør nytt forsøk på å få flere medlemmer av medlemsdyktige deltakere (av vedtektene/statuttene).

Håkon drar. Vi er egentlig formelt avsatt grunnet pk 17. Men vi gjenåpner pk 4 grunnet nye opplysninger.

4.

Endrer pk 17 til "Rødvinsforum er hevet når forumsvertinne sier så eller hvis alle deltakere (annet enn vertinne) har dratt".

13.

Diskusjon til hamburgermeny: Overhoffdekanørskjenkemester har fått innspill blant andre fra Stamkunde ved vinmonolpolet.no sine bestillingstjenester og er ansvarlig. Det ble en god diskusjon.

Logo: Alle lager forslag til logo og designsystem, og vi gjennomgår forlagene på neste forum. Aleksander er ansvarlig for saken. ALLE skal lage forslag!! Bruk chatGPT, bekjente eller Paint (egne ferdigheter).

Det bruser fra stamkunden Innmeldt sak fra Ingvild om sedvane knyttet til åpningsappell diskuteres. Kristikken knyttet seg til å komme med kritikk uten selv å være tilstede.

Ellers: Holdningen til forum er at det er gøy å rullere (men husk å lese dagsordenen). Det har vært fine appeller.

Det reises et lite spørsmål om første forumvertinne i Oslo husker hvem som hadde appell på det forumet. "Sannsynligvis" blir kommentert.

Kommentar: Hvordan uttales sedvane? Susann har ansvar for å melde inn sak om dette.

"Tiittel" v Overhoffdekanørskjenkemester: Leder av neste forum var en rar formulering i innkalling mener Overhoffdekanørskjenkemenster. Kommentarer blir delt. Vi lukker saken.

Navneskjematikk av forumene v/ Stamkunde: Konklusjon fra tidligere var at dette ble nullstilt ved gjeldende forum.

Straffeformer v/ Susann: Kan de med straffeform arrangere rødtur? Mona har 2. Ingvild har 1. De må diskutere segimellom hvordan de løser dette. Rødtur er lov ;)

(Mulige destinasjoner: Vinbar som åpner i Trd og Susann vet om en fontene i spania)

Noen sa ikke ifra om at de måtte dra tidlig.

Noen var ikke forberedt på appell.

Fin agenda, men PDF er ønskelig.

Fra Aleks: Aleksander hadde ikke med vin men har bidratt på andre måter.

14.

Referent mailer IT-drift om å legge ut på nettsiden (renskrevet).

Referent mailer avtroppende vertinne/vert med link.

Avtroppende sender mail til alle-oslo om ny dato, vertinne/vert og link til referat.

15.

Den ene kritikk av møtet var kritikk av innkallilng :///

Tidsbegrensning på kritikk av møtet hadde vært fint.

16.

Sosialisering.

13.

En til sak: Uhemmet skryt av lappene. Kanskje vi skal ha det på nettsidene?

Tips til samboere: Ha datoer klart til neste forum.

17.

Møtet ble hevet etterhvert.